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Here at the Creation Museum, we are actually using bugs and dragons to help give out a “certain sound”—one that is so needed to be heard from the church! What is that sound, and how will we use bugs and dragons to do that? I’ll explain in a moment. Recently I’ve been burdened more than ever about this verse of Scripture: “For if the trumpet makes an uncertain sound, who will prepare for battle?” (1 Corinthians 14:8).

In 2010, one of the most-watched national TV programs in my homeland of Australia featured a panel that included atheist Richard Dawkins and a member of the Australian parliament who is a Christian. As the Christian was interviewed about creation and Genesis, this member of Parliament wouldn’t take a stand on what he believed. Frankly, he acted like the majority of Christians in our churches today: he did not speak authoritatively.

I certainly don’t question this man’s salvation. But he did not take a bold position in front of a large TV audience on what God’s Word clearly teaches in Genesis. On the other hand, atheist Richard Dawkins did speak with authority (albeit a false authority). Viewers had no doubt where Dawkins stood in regard to his worldview beliefs concerning how the universe and life came about.

At one stage during the TV discussion, the host asked the Christian parliamentarian, “So where did human beings come from?” The Christian, Steve Fielding, responded by gently placing both of his hands on Richard Dawkins’s arm and stated, “Well, you may well ask this guy. He’s got firm views on that perspective.”

To me, that short TV discussion summed up the (very sad) difference between how the secular world boldly preaches its message and how much of the church does! I still groan every time I see that video clip (which I now often use in my presentations as a warning to the church).

Is the Church Presenting a Unified Message?

If you ask the Richard Dawkinses of the world what they believe about the origin of the universe and life, if you read the signs at secular natural history museums across the country, or if you read public school science text books, they all give the same basic unified message. Their totally unified message goes something like this:

The universe came into existence as a result of the big bang about 15 billion years ago. Over time the solar system began to form and the sun formed 5 billion years ago; then the earth took shape as a hot molten blob 4.5 billion years ago; the earth cooled and water formed 3.8 billion years ago and the first life evolved in the oceans; then by natural selection and mutations, various kinds of life appeared over millions of years; eventually ape-like creatures evolved into human beings.

Although evolutionists can disagree on some of the details, the big picture is the same for all of them. The secularists are proclaiming their own “certain sound” to the world. Their unified message is taught in public schools, through the media (e.g., on TV with the Discovery Channel), and inside most of the secular museums across the world. There’s no doubt, the secularists know what their message is—and they deliver it with authority and unity, with the backing of billions of dollars (most of it taxpayer money). But just ask the average Christian, Christian academic, and pastor what they believe about the universe and the origin of life, and then you will hear something broad like this:

Well, God may have used evolution to form Adam and Eve. The Flood was just a local event; well, maybe the Flood was worldwide. Adam and Eve were not literal people. God evolved animals, but specially made Adam and Eve. Genesis is metaphor or allegory. Billions of years and dinosaurs fit into the first verse of Scripture.

The six days of creation are really an account of the Promised Land. Or maybe the six days of Creation Week are really an account of the creation of the “cosmic temple.” There was no literal Fall of Adam. The six days were six days of revelation, not six days of history. But, maybe the six days of creation were literal 24 hour days. Millions of years fit into a gap between the first two verses of Scripture . . .

But regardless, just trust Jesus for salvation!

The church by and large is not giving a certain sound or unified message. Why do so many believers in the church and our Christian institutions have various views of Genesis? The answer is that they are all trying to fit the supposed millions and billions of years, accepted by the secular world, into the Bible. But there should be only one view: what God has clearly revealed to us in His written revelation, beginning with Genesis.

No wonder the church is not influencing the culture as it used to! No wonder generations are leaving the church. Whereas most of the church once gave a unified message because it stood on God’s authoritative Word in Genesis, today much of the church has compromised the Bible with the secular beliefs of millions of years and evolutionary ideas. As a result, the message is no longer unified or certain.

The Authority of God’s Word Is Our Certain Sound

I believe the Lord has raised up the ministry of AiG, the Creation Museum, and the future Ark Encounter to call the church back to the authority of God’s Word. We are equipping the church with powerful, biblical answers so that Christians can boldly speak with authority as they preach biblical truths.

I’m reminded of what we read about Jesus, the God-man: “And they were astonished at His teaching, for He taught them as one having authority, and not as the scribes” (Mark 1:22). Yes, that is the authority we as Christians can speak with, because God has given us His authoritative Word!

Do you know what’s wrong with much of the church? Because so many Christians and their leaders have compromised God’s Word with the pagan religion of evolution, millions of years, or both, Christians no longer speak with authority. From a biblical perspective, they have an uncertain sound. Yet in another sense, they do have a certain sound—declaring that the pagan beliefs of the world can be believed!

What a sad state it is today when much of the church is giving the false “certain” sound of the world! No wonder so many people today don’t trust God’s Word as authoritative. You see, if the Bible’s history can’t be trusted, how can we trust its message of the gospel that is based in that history? Once people are led to doubt God’s Word at the beginning, it places them on a slippery slide of unbelief about the rest of the Bible.

While many church leaders want unity around man’s fallible word, we at Answers in Genesis want unity around God’s infallible Word. Now, that’s the unified message Christians need to be boldly proclaiming to the church and the world!

Dragons and Bugs at the Creation Museum

So, back to my first line. What do bugs and dragons have to do with this problem? Well, at the Creation Museum, the Lord has enabled us to install a world-class insect collection. It was donated to us by a generous AiG supporter, who has been an avid insect collector. This is a high-tech exhibit that uses some incredible insects to teach the truth of God’s Word and the gospel. It’s stunning. The museum has also opened a spectacular dragon exhibit to challenge people’s thinking about “millions of years” and dinosaurs, and help them trust God’s Word.

We are working hard at AiG and the Creation Museum (and the coming Ark Encounter) to give a certain sound to the world: that God’s Word is true and its history is true. That’s why the gospel based in that history is true. As we continue to proclaim this message, we are very grateful the ongoing prayers and financial support of our ministry friends!

Additionally this summer, we are thrilled about the top-quality zip lines and sky bridges that are being installed by a supporter of AiG. He wanted to help draw even more people to the evangelistic Creation Museum. When construction is completed, the zip line course will literally be the “biggest and best in the Midwest” featuring over 20 zip lines and ten sky bridges. And some lines are well over 900 feet long! Plus, there’s even a “kids zip” for children as young as four years old!

Even if you’ve been to the Creation Museum, I encourage you to make another trip to see the wonderful new dragon-dinosaur exhibit and the striking, high-tech insect display. And please bring the children in your life to experience this one-of-a-kind museum. It’s not only fun and engaging, but the museum will equip young and old with biblical truths.

I think you can hear a certain sound coming from me: a burden to reach the current and next generation with a certain sound that proclaims God’s Word—and the gospel most of all.
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创世博物馆在这里，我们实际使用的飞虫和龙，以帮助给了“确定声音”，实在是太需要听到从教堂！这是什么声音，而要做到这一点，我们将如何使用错误和龙？我将解释在一个时刻。最近我一直背负比以往任何时候都更多的关于这节经文：“因为如果小号使不明朗的声音，谁就会准备战斗？”（哥林多前书14:8）。
2010年，其中最受瞩目的国家的电视节目在我的祖国澳大利亚特色的面板，其中包括无神论者理查德·道金斯和澳大利亚议会的成员，谁是基督徒。作为基督教的采访约创作及成因，议会成员将不会采取一个立场，他相信什么。坦率地说，他就像大多数基督徒今天在我们的教会：他没有说话权威。
我当然不怀疑这个人的得救。但他并没有清楚地教导神的话语在创世记采取大胆的位置在前面的大电视机前的观众。另一方面，无神论者理查德·道金斯没有说话有权威（尽管虚假机关）。观众毫不怀疑道金斯方面站在他的世界观，信仰有关宇宙和生命是如何来的。
在电视讨论过程中的一个阶段，主机问基督徒的国会议员，“所以那里没有人类来从？”的基督徒，史蒂夫菲尔丁，回应轻轻放在他的手理查德·道金斯的手臂上，并说，“嗯，你可能请问这家伙。他有坚定的观点这个角度来看。“
对我来说，这短短的电视讨论总结了世俗世界是如何大胆地宣扬其消息，多少教堂之间的差异很伤心！我仍然呻吟每次我看到视频剪辑（我现在在我的演讲中经常使用作为警告的教会）。
是教会呈现出统一消息？
如果你问理查德Dawkinses的世界，他们认为关于宇宙和生命的起源，如果你读了在世俗的自然史博物馆，全国各地的迹象，或者如果你读公立学校的科学课本，他们都给予同样的基本统一的消息。他们完全统一的消息是这样的：
作为一个结果，约150亿年前的大爆炸宇宙应运而生。随着时间的推移，太阳系开始形成与太阳形成于50亿年前，地球形成了作为热熔融一滴的45亿年前，地球冷却和水形成于38亿年前，第一生命在海洋中进化然后通过自然选择和突变，各种生活出现了数百万年，最终演化成人类的猿一样的动物。
虽然进化论者可以不同意一些细节，为所有这些大的图片是一样的。世俗主义者都宣称自己的“某些声音”走向世界。在公立学校教授他们的统一的消息，通过媒体（如电视探索频道），最里面的世俗世界各地的博物馆。毫无疑问，世俗主义者知道他们的消息是什么，他们提供的权威和团结，数十亿美元的支持下（大部分是纳税人的钱）。只求平均基督教，基督教学者，他们认为关于宇宙和生命的起源和牧师，然后你会听到这样的广阔的东西：
好吧，上帝可能已经演变形成亚当和夏娃。洪水只是一个地方事件，好吧，也许洪水是全世界。亚当和夏娃是没有文字的人。神进化的动物，但特制的亚当和夏娃。创世纪是比喻或寓言。几十亿年，恐龙融入首节经文。
六天的创造是一个真正的帐户应许之地。或者，也许六天创造周是真正的创作“宇宙寺庙的帐户。”有没有字面亚当的堕落。六天六天的启示，而不是6天的历史。但是，也许六天的创造文字的24个小时。数百万年融入首两节经文之间的差距。 。 。
但是不管这些，只要相信耶稣的救恩！
教会和大不给某些声音或统一消息。为什么这么多的信徒在教会和基督教机构创世记有不同的看法？答案是，他们都试图以适应应该百万，数十亿年，接受世俗世界，到“圣经”。但只应该有一个观点：神已经清楚地表明，我们在他的书面启示，开始与创世纪。
难怪教会是不影响的文化，因为它用！难怪几代人都离开了教堂。虽然大多数教会的一次给了一个统一的消息，因为它站在上帝在创世纪的权威的话语，今天很多教会已经损害了数百万年进化思想与世俗信仰圣经。其结果是，该消息是不再统一或目标。
神的话语的权威是我们的某些声音
我相信主提出了AIG部，创世博物馆，未来方舟遭遇，呼吁教会，回到神的话语的权威。装备功能强大，圣经的答案，使教会与基督徒可以大胆说话的权力，因为他们宣讲圣经的真理。
我想起了我们读到耶稣，神人：“他们都希奇他的教训，因为他教训他们，正像有权柄的人，而不是作为文士”（马可福音1:22）。没错，那就是我们基督徒可以说话的权力，因为神已经给了我们他的权威的话语！
你知道什么是错的，许多教会？因为这么多的基督徒和他们的领导人妥协神的话语与异教的进化，亿万年，或两者兼而有之，基督徒不再说话的权力。从圣经的角度来看，他们有一个不确定的声音。然而，在另一种意义上，他们也有一定的声音宣布异教信仰的世界可以相信！
这是一个悲伤的状态，这是今天许多教会提供虚假的“一定的”声音的世界！难怪今天这么多的人不相信神的话语权威。你看，如果圣经的历史不能被信任，我们怎么能相信其消息的福音，是基于在那段历史吗？一旦人们不得不怀疑神的话语的开始，他们不信，其余的“圣经”上的滑滑梯。
虽然许多教会领袖要团结周围的人犯错误的字，我们在创世纪的答案要团结围绕神无谬误的话语。现在，这是基督徒需要大胆地宣称教会和世界的统一消息！
龙和飞虫的创世博物馆
所以，回到我的第一行。有什么飞虫和龙做这个问题？嗯，创世博物馆，主让我们安装一个世界级的昆虫标本。它被捐赠给我们的慷慨的AIG​​支持者，谁一直是狂热的昆虫收藏家。这是一个高科技的展览，使用了一些令人难以置信的昆虫教导神的话语的真理和福音。这是惊人的。该博物馆还开设了壮观的龙展览“数百万年”挑战人们的思维和恐龙，帮助他们相信神的话语。
我们正在努力为（AIG）和创世博物馆（未来方舟遭遇）给予一定的声音向世界宣布：神的话语是真实的，它的历史是真实的。这就是为什么在那段历史的福音是真实的。随着我们继续来宣布这个消息，我们非常感谢我们的事工朋友正在进行的祈祷和财政支持！
此外，今年夏天，我们很高兴的最优质的拉链线和天空桥梁正在安装AIG的支持者。他想帮助吸引更多的人的福音创世博物馆。当施工完成后，拉链线当然会从字面上是“最大和最好的中西部”，展出超过20拉链线和十天空桥梁。和一些线长超过900英尺！此外，甚至还有一个“孩子拉链”年仅四岁的儿童！
即使你已经创建博物馆，我鼓励你再拍前往观看精彩的新龙恐龙展览和引人注目的，高科技的昆虫显示。请在你的生活中，给孩子们带来体验这其中的一类博物馆。它不仅生动有趣，但博物馆将与圣经真理装备老少。
我觉得你可以听到某些声音来自我：具有一定的声音，宣告神的话语和福音最重要的是达到当前和下一代的负担。
